

Haines family,

I hope you had a great week. It has been great to see all of the parents, guardians and grandparents in the mornings and in the afternoons. I was so excited to see our parents at the Virtual Parent Advisory Council Meetings.

Can you believe that we have been in school for four weeks and October is approaching? Please make sure your child is dressed for outdoor recess.

Our students are getting used to the routines here at Haines School with entering and exiting the classrooms and building. We are still in need of volunteers for lunch and recess as well as in the mornings to hold the doors at Door #1 and Door #5 from 7:40 AM to 8:00 AM.

We are excited to share the Local School Council's annual Taffy Apple Fundraiser. Let's support our first fundraiser of the year from October 4th-15th. Apples are \$1.75 each or \$32.00 for a case of 24. All monies are due on Monday, October 18th and delivery date will be on Friday, October 29th.

We will transition from Class Dojo to School CNXT starting October 1st. School CNXT is similar to Class Dojo as parents can translate the messages into different languages. Please note that starting October 1st, we will no longer use Class Dojo. Parents will be invited to join School CNXT by Haines School during the week of October 4th. If you need to contact your child's email, please email them.

Gym Shirts have arrived. You can purchase them on Monday, September 27th from 8:00-8:30 AM. Please wait outside until the children have ALL entered the school. Thank you for being so patient with us. \$7.00 for each t-shirt and try to have the exact amount. CASH ONLY!

Remember, if students who are absent for 3 or more days, please provide a doctor's note; for students who are sent to the Care Room during the day, they must have a doctor's note or a negative covid results to be able to return to school.

#### IMPORTANT DATES

Friday, October 1- Progress Report Distribution- your child will receive a copy of their Progress Report- check their book bag for it

Monday, October 11- Indigenous Peoples' Day- NO SCHOOL

Friday, October 15 - School-wide Fall Pictures

As always, have a great weekend!

興氏學校的家庭們:

我希望你渡過了愉快的一星期, 很高興在早上和下午見到所有的父母、監護人和祖父母, 我很高興在網上的家長會會議上見到我們的家長。

你能相信我們已經在學校第四個星期, 十月就要到了嗎?

我們的學生已經習慣了在學校進出課室和大樓的程序了, 我們仍然需要家長義工作來幫助我們學生的午餐和小息時間, 以及早上從早上 7:40 到早上 8:00 在 1 號門和 5 號門守門。

我們很高興與大家分享校董會每年度的朱古力蘋果 籌款活動, 讓我們在 10 月 4 至 15 日期間支持我們今年的第一次籌款活動。蘋果每個 1.75元或一箱 24 個32.00元, 所有款項均於 10 月 18 日星期一到期, 蘋果送抵學校日期為 10 月 29 日星期五。

從 10 月 1 日開始, 我們將從 Class Dojo 過渡到 School CNXT。

學校 CNXT 類似於 Class Dojo, 因為家長可以將消訊翻譯成不同的語言, 請注意, 從 10 月 1 日起, 我們將不再使用 Class Dojo。

興氏學校將邀請家長在 10 月 4 日那一星期加入學校 CNXT, 如果您需要聯繫您孩子的電子郵件, 請給他們發送電子郵件。

運動衫到貨了! 您可以在 9 月 27 日星期一開始購買它們。每天上午 8:00-8:30請在校舍外面排隊等待, 直到孩子們全部進入學校後。感謝您對我們如此耐心。每件 運動 T 恤 7.00元, 請預備實數現金!

請記住, 如果學生曠課3天或以上, 需要提供醫生證明, 至於在上課時候送到護理室的學生, 他們必須有醫生證明或冠狀病毒陰性結果才能返回學校。

重要的日子

10 月 1 日星期五 – 派發學生進度報告 - 您的孩子將收到一份他們的進度報告 - 檢查他們的書包

10 月 11 日星期一 – 原居民日假期 – 不用上課

10 月 15 日, 星期五 - 全校秋季照片拍攝

和往常一樣, 祝週末愉快!